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Abstract (en)
[origin: WO8502260A1] A method and apparatus for conducting an immunoassay in a single chamber (10), by concentrating antibodies for antigenic
components on microbeads (26) treated for binding immunological components, physically separating the fluid from which the immunological active
component is separated, and determining the amount of immunological component collected on the beads (26), and an apparatus for carrying out
such an immunoassay are disclosed.

Abstract (fr)
Procédé et appareil pour effectuer une analyse immunologique dans une chambre unique (10), par concentration d'anticorps pour des composants
antigéniques sur des microperles (26) traitées pour lier des composants immunologiques, séparation physique du fluide duquel est séparé le
composant immunologique actif et détermination de la quantité de composant immunologique recueillie sur les perles (26). Appareil pour réaliser
une telle analyse immunologique.
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